This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the
following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and

(2) this device must accept any interference received, including interference that
may cause undesired operation.

This device complies with Industry Canada Licence-exempt RSS-310.

Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause
interference, and (2) this device must accept any interference, including interference
that may cause undesired operation of the device.

Cet appareil est conforme a la partie 15 des normes de'la FCC. Le fonctionnement

est sous réserve des deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas provoquer
de brouillage nuisible et (2) cet appareil doit accepter tout brouillage qu’il regoit, y
compris celui qui pourrait provoquer un fonctionnement défavorable.

Cet appareil exempt de licence est conforme ala norme CNR-310-d'Industrie Canada.
Le fonctionnement est sous réserve des deux conditions suivantes : (1) cetappareil

ne doit pas provoquer de brouillage et (2) cet appareil doit accepter-tout brouﬂlage

y compns celui qui pourrdit provoquer un fonctionoement defavorable.

Brand Name/Marque: Avon . AGES 6 ANDUP.

Model/Modele: F4056171 POUR LES SIXANS ET PLUS
FCCID: 2AAJQF4056171 MADE IN CHINA / FAIT- EN CHINE
Canada 310 AVON QB4 EI6
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